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Het college van Burgemeester en Wethouders hee� besloten: 

Fietstunnel Hoe�war�er–Waterwingebied vervallen!!!! 
 
Groot nieuws. 
De rechtstreekse fietsverbinding tussen het Waterwingebied en  
De Hoef/Hoe�war�er gaat NIET door!!  Eind oktober komt het in de raad. 
 
Er wordt op termijn gezocht naar een andere oplossing 
Gezegd is dat er veel breder gekeken gaat worden. Daarbij gaat het om:  

- Nut en noodzaak; wat levert het op, met name voor fietsers en 
voetgangers. 

- Ruimtelijke inpasbaarheid; hoe ziet het eruit, breedte van fiets-
/voetpad, lengte van de tunnel, vervolg van de route, etcetera 

- Consequen�es; effecten op bomen, groen, ecologie, woongenot, 
recrea�e, etcetera  

- Kosten en draagvlak 
 
Wij zullen op de hoogte gehouden worden van de start van het onderzoek.  
De start zal nog zeker een jaar op zich laten wachten.  
 
Het bestuur  
Vrienden van het Waterwingebied. 
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